

Protokoll från U-sektion

Plats: Bergslätt

Tid: söndag 11 oktober 2020 klockan 19:00

Närvarande: Jonas M, Mattias J, Mathias O, Maria, Patrik, Frida, Eva.

§ 1 Mötet öppnas

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.

§ 2 Dagordningens godkännande

Mötet godkänner dagordningen.

§ 3 Val av sekreterare och justerare

Till justerare väljs Mathias Ottosson.

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelse

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen går igenom.

Protokoll u-sektion

- Lagindelning F10 har löst sig – Marlene Johansson är tränare, första träningen har genomförts

Protokoll styrelse

- Tränarfrågan aktuell både för dam- och herrlaget
- Utveckla samarbete med Kopparbergs FC på damsidan
- Avbytarbåsen B-plan – arbete med att få till båsen fortskrider, planen är att gjuta fundament innan vintern, AME bygger troligtvis båsen
- Pingis har signalerat att det är skralt på tränarefronten inför hösten – Jonas meddelar att det i alla fall tillfälligt löst sig, dock är det svårt att få till träningsgrupper för alla som vill träna då det råder restriktioner på att max 10 får vistas i lokalen samtidigt – Frida framför att samtliga tränare bör registreras i ledarlänken, Patrik framför att närvaro måste registreras för LOK-stödet
- Föreningen har fått extrapengar från SISU – 2000 kr
- Patrik meddelar att föreningen jobbar för att få till para-fotboll på Utsikten
- Ekonomin i föreningen är lite ansträngd
- Sponsormatch har genomförts – drog in 36 800 kr

§ 5 Utdelning av priser

Priser för utdelning vid lagvis avslutning i ungdomslagen har kommit. Varje lagledare får hämta priser på Bergslätt – info om detta skickas ut i ledarlänken.

§ 6 Restriktioner vid träning inomhus

DFF vill ha info om vilka restriktioner EdsFF har inför träning inomhus - Jonas meddelar DFF – restriktioner: komma ombytt till träning, i möjligaste mån duscha hemma.

§ 7 Sektion 2021

Inför 2021 har samtliga ungdomslagsledare uppmanats att återkoppla om nya medlemmar till ungdomssektionen och cupkommitté – varje ungdomslag som deltar i föreningens cuper ska vara representerade i cupkommitté och om möjligt bidra med representant i ungdomssektionen. Jonas skickar ut en påminnelse i ledarlänken att sektionen kommer att ta kontakt med varje lag i december för att diskutera frågan.

Sektionen ser positivt på att Johan Johansson från senior herr engagerar sig i sektionen. Sektionen beslutar att undersöka om det även går att få ngn från damlaget i sektionen – Mattias J tar på sig att fråga runt lite.

§ 8 Återremiss kamera

Frågan om inköp av kamera togs upp på styrelsemöte – styrelsen återremitterade frågan då man vill att sektionen redogör lite tydligare hur ungdomslagen ser på nyttan med kamera och vilken årlig kostnad som kan tänkas uppkomma – Mathias O ansvarar för att kolla med några av de äldsta ungdomslagen och sammanställer hur de ställer sig i frågan, samt sätter samman info om hur kostnad månadsvis kan tänkas bli.

Ungdomssektionen beslutar att ställa sig bakom ett inköp av kamera.

§ 9 Planering av framtida möten

Ungdomssektionen beslutar att fortsätta som tidigare med möte månadsvis.

§ 10 Övriga frågor

- Jonas meddelar att nya bollar har köpts in och att det nu finns tillräckligt med bollar.
- Jonas meddelar att det är påfyllt i både bollhallen och Utsikten vad gäller bollar, västar mm inför träning inomhus.
- Frida meddelar att F0506 har köpt in träningsvästar ur egen lagkassa.
- Platta koner behöver köpas in – Jonas meddelar att koner tidigare har köpts in men saknas nu i förråd.
- Frågan har kommit upp hur enskilda lag får bedriva egen försäljning – föreningen har tidigare beslutat att lagen inte får ha egen försäljning under **jan – mars** och inte **aug – sept.**

Ungdomssektionen förtydligar att någon enskild försäljning av New Body **inte får ske** då denna försäljning är vikt åt den årliga försäljningen som ungdomssektionen har.

Vid pennan

Maria Andersson